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21 lutego, godz. 17.00 - 20.00, Bydgoszcz

Zarządzanie projektami w klubach Kiwanis Dystrykt Polska

S T Y C Z E Ń 2 0 1 5 ,  N R 5 0



w w w . k i w a n i s . o r g . p l

S e r v i n g t h e C h i l d r e n o f t h e W o r l d 

P A Ź D Z I E R N I K 2 0 1 4 ,  N r 3 8 ( 4 6 ) 1

Nowy Rok, Nowe Plany, ale zanim o Nowym, szybki przegląd tego, czego udało nam się dokonać 

jeszcze w starym roku z obecnym Zarządem !

W skład Zarządu KIWANIS KLUB KOSZALIN w roku  2014/2015 weszli:

Grażyna Psiuch - Prezydent, Longina Kudelska - Prezydent Elekt, Małgorzata Walach -Past Prezydent 

Grażyna Okulicz - Sekretarz, Anna Ostrowska -Skarbnik

Prezydent Klubu powołała również Przewodniczących oraz Koordynatorów, i tak: Przewodniczącą 

Komisji Zagranicznej i PR została Edyta Podsiadły, Przewodniczącą Komisji Kultury została Barbara 

Bielińska-Jaroszyk, Koordynatorem projektu dotyczącego współpracy ze Oddziałem Dziecięcym 

Szpitala Wojewódzkiego w Koszalinie została Anna Iwanisik

Kiwanis  Klub Koszalin, jak każdego roku podejmuje szereg działań i projektów charytatywnych służąc 

dzieciom i młodzieży, a w ostatnich kilku miesiącach aktywnie włączyliśmy się we wsparcie i realizację 

poniższych wydarzeń.

Kiwanis Klub Koszalin uczestniczył w Mistrzostwach Polski w  Tańcu 

Towarzyskim Koszalin 2014. Gościem specjalnym turnieju była Pani Iwona 

Pawlovic, przemiła jurorka "Tańca z Gwiazdami". Obecni byli również  

Robert Rowiński, zdobywca kryształowej kuli w "Tańcu z Gwiazdami"

 i Mistrzowie Kanady w tańcach latynoamerykańskich. Nasz Klub ufundował 

nagrodę na dla najlepszej pary młodzieżowej Klubu Tańca Towarzyskiego 

PASJA w Koszalinie.

Znamienici goście turnieju z przyjemnością i radością pomalowali i podpisali  

Lalki KIWANIS, które będą brały udział w aukcjach charytatywnych 

organizowanych przez Kiwanis Klub Koszalin m.in. Michał Ogórek  (na 

zdjęciu obok).

 

30 listopada 2014 r.

KLUB KIWANIS  KOSZALIN
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16 grudnia 2014 r.  

18 grudnia 2014 r.

Przedstawicielki Kiwanis Klub Koszalin brały udział w spotkaniu świątecznym na zaproszenie 

Dyrekcji Gimnazjum i Liceum z Ukraińskim Językiem Nauczania w Białym Borze.  Klub ufundował 

stypendium naukowe dla najlepszej uczennicy III klasy gimnazjum Darii Vodzińskiej w wysokości 

2.000,00 zł co został uwiecznione w artykule Głosu Koszalińskiego  30 grudnia 2014 r.

Klikając na ten można przeczytać artykuł.  

Coroczne spotkanie Wigilijne, organizowane przez KIWANIS Klub Koszalin wspólnie z Klubem 

ROTARY Koszalin i LIONS Club Koszalin. Przemiły wieczór uświetniła swoim występem podopieczna 

Kiwanis Klub Koszalin Małgosia Piekarska, młoda, bardzo uzdolniona skrzypaczka i uczennica 

Muzycznej  Szkoły Podstawowej im. Grażyny Bacewicz w Koszalinie. 

Małgosia Piekarska jest laureatką nagrody Prezydenta Miasta Koszalina Pana Piotra Jedlińskiego 

przyznawanej corocznie dla najzdolniejszych uczniów. Małgosia Piekarska brała udział w warsztatach 

muzycznych, prowadzonych przez światowej sławy koszalińską skrzypaczkę Agatę Szymczewską. 

link 

KLUB KIWANIS  KOSZALIN c.d.
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KLUB KIWANIS  KOSZALIN c.d.

Rok zakończył się dla nas wspaniałym wynikiem. W 2014 roku nasz Klub zebrał 

z 1% kwotę  - 

Za co bardzo z całego serca dziękujemy wszystkim, którzy zaufali nam i wybrali nas 

i nasze dobroczynne projekty do realizacji ! 

Tak wchodząc w Nowy Rok, nie spoczywamy jednak na laurach! 

Zarząd Kiwanis Klub Koszalin miał zaszczyt brać udział w Spotkaniu Noworocznym na zaproszenie 

Prezydenta Miasta Koszalina Pana Piotra Jedlińskiego, które odbyło się w Filharmonii Koszalińskiej. Jak 

co roku Prezydent Miasta Koszalina wręczył zasłużonym Koszalinianom, w dziedzinie sztuki, sportu, 

kultury, gospodarki i działalności społecznej statuetki Koszalińskiego Orła.

Przepiękna statuetka Koszalińskiego Orła  została zaprojektowana i wykonana przez wspaniałą 

koszalińską Artystkę BEATĘ MARIĘ ORLIKOWSKĄ, członka Kiwanis Klub Koszalin, która 

z PORCELANY wyczaruje wszystko, nawet miłość, życie  i wiatr..... . Szukajcie Beatki na facebooku, 

gorąco polecam, bo jest niezwykła. 

W siedzibie Klubu w Restauracji LALKA w Koszalinie odbyła się uroczystość Przekazania  Władzy 

połączona ze Spotkaniem Noworocznym. Na uroczystość przybyło wielu znakomitych gości, 

Prezydent Miasta Koszalina Pan Piotr Jedliński, przedsiębiorcy, ludzie kultury i sztuki, a przede 

wszystkim partnerzy Kiwanis Klub Koszalin w szeregu projektach charytatywnych. W spotkani wzięli 

udział przedstawiciele mediów lokalnej prasy i telewizji. Obszerny materiał filmowy ze spotkania 

został wyemitowany w Koszalińskiej Telewizji Kablowej  MAX.

Pozdrawiamy Koleżanki i Kolegów z Klubów KIWANIS i życzymy wspaniałego, radosnego i owocnego 

w projekty Nowego Roku 2015.

W imieniu Zarządu Klubu,

Grażyna Psiuch

Prezydent Kiwanis Klub Koszalin 2014/2015

172.600,00 zł

12 stycznia 2015 roku 

15 stycznia 2015 roku 
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KLUB KIWANIS KOZIOŁKI POZNAŃSKIE

KOZIOŁKOWE SPOTKANIE WIGILIJNE

„Jeden jest wieczór tak pełen słodyczy,

co wszystkie serca łączy i jednoczy.

Człowiek dobrze człowiekowi życzy

i wszyscy jasno patrzą sobie w oczy.”

Te piękne życzenia wybrali dla nas Kiwanisów nasi podopieczni ze szkoły w Łopuchowie, które 

otrzymaliśmy wraz z osobiście uszytym przez panią dyrektor szkoły ślicznym czerwonym woreczkiem 

pełnym smakowitych orzechów i "prawdziwych" jabłek z jej sadu. Tradycyjnie w grudniu Kiwanis Klub 

Koziołki Poznańskie organizuje spotkanie wigilijne, na które zaprasza przedstawicieli placówek, 

z którymi współpracujemy. W tym roku gościliśmy Panią Agatę Marię Tomaszewską - dyrektora 

Ośrodka dla Dzieci Niewidomych i Niedowidzących z Owińsk, Panią Magdalenę Stawiarską - 

kierownika Ośrodka Leczniczo Rehabilitacyjnego "Zawsze Razem"oraz Panią Marię Warda, dyrektora 

szkoły tam działającej, Panią Marię Lewicz, dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego 

w Łopuchowie, Panią Sylwię Świdzińską,  zastępcę dyrektora ds. medycznych Szpitala Dziecięcego im. 

8S T Y C Z E Ń 2 0 1 5 ,  N R 5 0



P A Ź D Z I E R N I K 2 0 1 4 ,  N r 3 8 ( 4 6 ) 1

w w w . k i w a n i s . o r g . p l

S e r v i n g t h e C h i l d r e n o f t h e W o r l d 

św. Józefa w Poznaniu. Byli z nami także już nie członkowie, ale ciągle sympatycy Kiwanisu Hania 

Zambrowicz i Krzysztof Szuma, osoby, które w przeszłości należały do nieistniejącego już klubu Poznań 

Royal. Niestety nie dotarła do nas pani dyrektor ze szkoły w Modrzu, ale  byliśmy także my - Koziołki 

i było jak zwykle bardzo miło i wesoło. Był opłatek, tradycyjne potrawy wigilijne, śpiewanie, kolęd no 

i czytanie wylosowanych życzeń, które zawsze są powodem wielu żartów i śmiechu. Bo to co jest bardzo 

ważne we współpracy to wzajemne zrozumienie, przyjaźń i radość z tego, co się robi.

Jako ciekawostkę podam jeszcze, że ośrodek  dla dzieci niepełnosprawnych "Zawsze razem", któremu 

sponsorujemy m.in. dogoterapię, otrzymał w tym roku niezwykłe wsparcie finansowe na budowę 

windy od Jego Świątobliwości Papieża Franciszka! Cieszy nas to niezmiernie, bo winda jest tam bardzo 

potrzebna, gdyż dzieci na i z piętra muszą codziennie  być noszone  na rękach.

Wszystkim Kiwanisom  życzymy już nie świątecznie, ale na ten trwający rok - wielu uśmiechniętych 

dzieci i radości z robienia może czasem małych ,  ale ważnych dla innych rzeczy. Powodzenia!

I znowu balowaliśmy! Tak, to był nasz XII bal i jak co roku był on "jubileuszowy" i było wspaniale! To 

także dzięki naszym gościom, i tym poznańskim, ale też Kiwanisom, którzy dotarli do nas z Wejherowa, 

Sycowa, Koszalina i oczywiście z Belgii ;-). Gwiazdą naszego balu był Piotr Zemła. Kto choć raz go 

usłyszał ten długo będzie pamiętał jego wspaniały głos! Zauroczył nas wszystkich i za to mu bardzo 

dziękujemy i życzymy wielu sukcesów nie tylko wokalnych! Drugą Gwiazdą tego wieczoru został 

 Bal Koziołków i ELIMINATE 
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Marek Kierznikowicz, no oczywiście razem ze Stasią, bo wszyscy wiemy, że tworzą parę nierozłączną!!! 

Wykupili prawie 1/3 naszych losów, zbierając ogromną liczbę fantów, a ich radość z tego powodu 

mieszała się z rozpaczliwym pytaniem - co z tym  wszystkim zrobić??? Odpowiedź Stasia znalazła 

bardzo szybko, kobiety są przecież twórcze, a jak dołoży się do tego jeszcze ogromne serce, to sprawy 

same się rozwiązują - nadmiar zawsze znajdzie swojego odbiorcę, czyli dzieci. Obiecała nam jedynie, że 

wylosowany alkohol nie trafi w ręce nieletnich! Marek otrzymał także od naszego prezydenta 

Aleksandra Skorackiego Kiwanis Doll, ślicznie ubraną przez naszą klubową koleżankę Natalię. Powód, 

dla którego trafiła w Marka ręce, to jego niezmierne zainteresowanie, co ta lala miała pod spodem?! A że 

ciekawość musi być zaspokojona, więc teraz, za zgodą żony oczywiście, może nacieszyć swoje oko do

 Anna Maldzis-Jacobs

 

woli!  

Jak co roku, za sprawą naszych gości, udało nam się zebrać fundusze na realizacje naszych licznych 

projektów, do których w tym roku dołożyliśmy ELIMINATE. Po raz drugi nasi goście mogli zapoznać 

się z tym projektem czytając ulotki rozłożone na stołach. Fanty jak zwykle przygotowaliśmy my, 

członkowie klubu, ale od dwóch lat także goście mają zwyczaj przynoszenia jakiś drobiazgów i nie 

tylko, aby więcej szczęśliwców mogło wrócić do domu z balowym trofeum. Losowanie nagród zawsze 

wzbudza wiele emocji i śmiechu, ale przyszliśmy wszyscy na bal, aby w radosnej atmosferze przy okazji 

pomóc tym, którzy tego potrzebują. Zabawa trwała do białego rana!

Wszystkim bardzo dziękujemy za obecność, radosne pląsy, żarty i śmiech oraz za ogromne serce. 

Dziękujemy i zapraszamy za rok!

11S T Y C Z E Ń 2 0 1 5 ,  N R 5 0



P A Ź D Z I E R N I K 2 0 1 4 ,  N r 3 8 ( 4 6 ) 1

w w w . k i w a n i s . o r g . p l

S e r v i n g t h e C h i l d r e n o f t h e W o r l d 

Budowanie wizerunku klubu - część 3.

Kim są osoby, którym pomagamy? 

Czego potrzebują nasi beneficjenci?

W poprzednich dwóch artykułach „Budowania wizerunku Klubu” wejrzeliśmy w sprawy misji 

i wartości Klubu oraz wzięliśmy pod lupę jego potencjał analizując najlepsze strony oraz te, które 

wymagają jeszcze doskonalenia. Zastanówmy się teraz nad tym, jak tę wiedzę wykorzystać, aby jeszcze 

lepiej trafiać do naszych podopiecznych i sponsorów.  

Mając zebrane informacje na temat tego czym jest nasza społeczność Klubowa i jakie ma cele oraz 

wartości, zastanówmy się chwilę nad tym czy pasują one do „naszego typu odbiorcy”. Zaczynamy od 

opisu kim są nasi beneficjenci, np. niepełnosprawni (czy wszyscy? Jeśli nie, to jacy? (wiek, rodzaj 

niepełnosprawności, status społeczny, itp.), dzieci (czy wszystkie? Status społeczny, wiek, rodzaj 

kształcenia). 

Taki opis pozwoli nam pogrupować beneficjentów i wskazać kryteria jakimi się 

kierujemy podejmując decyzję o objęciu kogoś wsparciem. Możemy przecież 

wspierać wyłącznie dzieci utalentowane plastycznie, bo na tym się najlepiej 

znamy, albo osoby niepełnosprawne ruchowo, bo stanowią grupę pilnie 

potrzebującą wsparcia na naszym terenie. 

Bliższe poznanie naszych beneficjentów pozwoli nam określić jak dużą stanowią 

grupę oraz jakie wsparcie jest im przede wszystkim potrzebne. Czy są to środki 

finansowe? Wsparcie organizacyjne? Datki rzeczowe? 

O tańcu wiem 

wszystko, dlatego 

ze mną na scenę 

wejdziesz tanecznym 

krokiem!

9S T Y C Z E Ń 2 0 1 5 ,  N R 5 0



P A Ź D Z I E R N I K 2 0 1 4 ,  N r 3 8 ( 4 6 ) 1

w w w . k i w a n i s . o r g . p l

S e r v i n g t h e C h i l d r e n o f t h e W o r l d 

Innymi słowy co trzeba zrobić, aby rozwiązać ich problem. Następnie wyselekcjonujmy te problemy, 

które możemy rozwiązać jedną akcją i te, które wymagają indywidualnego podejścia (np. zbiórka 

rzeczy na organizację choinki dla dzieci z domu dziecka vs. zbiórka środków na opłacenie rehabilitacji 

konkretnej osoby). 

Tu wracamy do pytania „Na czym znamy się najlepiej, jaka nasza mocna strona wesprze nas 

w pozyskaniu tego, co rozwiąże problem danej grupy podopiecznych?”. Jeśli wśród nas są animatorzy 

kultury, to zapewne najłatwiej będzie nam dokonać tego organizując koncert czy wernisaż, jeśli bliżej 

nam do sportu – to szybciej zorganizujemy i rozegramy mecz. Wybieramy zgodnie z naszymi talentami, 

nie na siłę.

Może okazać się, że biorąc pod uwagę nasze mocne strony oraz zidentyfikowane analizą SWOT szanse, 

niektórym grupom beneficjentów nie jesteśmy w stanie pomóc dopóki nie „pozyskamy” odpowiednich 

umiejętności. W takim wypadku, skupiamy się w pierwszej kolejności na grupach, którym wiemy jak 

pomóc wykorzystując posiadany potencjał. I nie bójmy się tego, że takie podejście nas ogranicza. Może 

na początku pomożemy mniejszej ilości osób, ale zyskamy doświadczenie w komunikacji naszych 

celów i zbudujemy sobie opinię profesjonalnie działającej organizacji. Co przecież robimy po to, aby w 

przyszłości móc działać na większą skalę, z większą swobodą i dostępem do zewnętrznych źródeł 

finansowania. 

Skoro mamy już wypisane sposoby jak możemy pomagać to teraz bierzemy głęboki oddech … 

i jeszcze raz patrzymy na całość szukając części wspólnych, synergii. 

Organizacja koncertu z udziałem wspieranych utalentowanych dzieci, które w ten sposób mogą 

spróbować swoich sił na scenie, może służyć zbiórce środków na zakup wózka dla konkretnej osoby. 

Włączenie w organizację wystawy na rzecz kształtowania postaw obywatelskich młodych artystów, 

może dać im doświadczenie zawodowe, które zaprocentuje w przyszłości szansą na rynku pracy. 

Poszukajmy takich połączeń. Niech to będzie dla nas inspiracją do osiągania więcej, do znalezienia 

wartości dodanej do realizowanych przez nas akcji. 

Co możemy zrobić, aby rozwiązać ich problem?

Czy możemy „upiec dwie pieczenie przy jednym ogniu”?
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Po co nam wartość dodana?

Kto może być zainteresowany włączeniem się do akcji?

Ona najlepiej promuje nas i nasze akcje, gdyż najczęściej stanowi to, co nas wyróżnia 

wśród innych organizacji zbierających środki. Znajdźmy TO COŚ, ubierzmy w słowa, 

a wówczas idźmy do sponsorów oferując im udział wydarzeniu, które zmienia 

rzeczywistość! W akcji, która jest bardziej kompleksowa - pomaga nie jednej, ale dwóm 

grupom podopiecznych! 

W realizacji misji, która jest przemyślana i, co ważne, będzie kontynuowana! 

Krótko mówiąc spisujemy kim są potencjalni sponsorzy i partnerzy do realizacji danej 

akcji. Odpowiedź czasami może być prosta: już kiedyś taką naszą akcję wsparli. Często 

jednak trzeba poszukać „kandydatów na sponsora”. Wówczas zachęcam rozpocząć od 

pytania kto może być zainteresowany wsparciem tej akcji i dlaczego? 

Kluczowa jest tu oczywiście informacja „dlaczego”, np. ma 

to w misji o czym świadczą wpisy na jego stronie 

internetowej, prowadząc swoją działalność potrzebuje 

dotarcia do tej samej grupy ludzi, do której skierowana jest 

akcja Klubu, itd. To „dlaczego” stanowi punkt wyjścia do 

przygotowania planu pozyskania sponsora, a ten przyda 

nam się, jeśli fundusze jakie chcemy zebrać są większe niż 

kilka set złotych. 

Ale o tym już w kolejnym biuletynie!  

Daria Kubiak

Pomagamy,

ale czemu mamy 

pomóc Wam?
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Polityka a praktyka - jak wzmacniać rozwój 

ekonomii społecznej

Opublikowany został raport "Policy meets practice - enabling the growth of social 

entrepreneurship", który prezentuje jak można lepiej wspierać sektor ekonomii 

społecznej. 

Raport kierowany do samych organizacji poza-

rządowych, ale także do administracji publicznej. Jest 

to praca międzynarodowej grupy organizacji 

działającej przy Europejskim Funduszu Społecznym, 

a jej członkowie pochodzą z Belgii, Cypru, Czech, 

Finlandii, Grecji, Szwecji, Węgier, Wielkiej Brytanii 

(w tym Szkocji), Włoch (regiony Trentino i Lom-

bardia) i Polski. 

Więcej informacji znajdziecie tu:  

Zachęcam do przeczytania i podzielenia się 

z zaprzyjaźnionymi instytucjami.

Pozdrawiam serdecznie, 

Daria Kubiak 

http://socialeconomy.pl/sites/default/files/files/Socia

l%20Entrepreneurship%20Network_final_Publicati

on.pdf
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